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SLOVO STAROSTKY
VÁŽENÍ A MILÍ HÁJŠTÍ,
léto je za námi a s ním i čas dovolených, odpočinku a letos i hor-

kých dní plných slunce. Všichni jsme si jistě užili nějakou tu chvilku 
volna, relaxace i společných setkání s rodinou a přáteli. Nyní však 
nastává období, kdy se znovu vracíme k běžným povinnostem a vý-
zvám, které nám druhá polovina roku tradičně přináší.

Před námi je ještě mnoho úkolů, které musíme do konce roku 
zvládnout. Ať už jde o dokončení rozpracovaných i teprve plánova-
ných projektů v naší obci, zajištění provozu veřejných služeb nebo 
přípravu na nadcházející zimní období.

Jedním z klíčových projektů, který se budeme snažit zrealizovat 
ještě letos, je rekonstrukce místní komunikace ulice Mlýnská, přípra-
va pozemku pronajatého na zřízení sběrného místa, úprava okolí 
Stěhovavého rybníka i odmokření návsi v Domaslavicích. Stejně dů-
ležité jsou pro nás však také ty menší: nebytový prostor pro schůzky 
dobrovolných hasičů nebo skládek pro odkládání sportovních potřeb 
členů TJ Sokol. Kromě toho začneme s opravou omítky Sokolovny, 
která je jediným kulturním „stánkem“ v obci a zároveň historickým 
dědictvím, kterého je potřeba si vážit.

Dalším důležitým prvkem, na kterém intenzivně pracujeme, je pří-
prava nových projektů, do kterých se pustíme nejlépe hned z jara. 

Jedná se o nové iniciativy, které mají 
za cíl zlepšit kvalitu života v naší 
obci. Budeme se snažit zajistit po-
třebné financování a povolení, aby 
mohly být tyto plány co nejdříve re-
alizovány. Tomu zatím předchází 3. 
ZMĚNA územního plánu obce, které 
se zastupitelstvo již několik měsíců 
věnuje. Její přípravu, projednání 
i schválení však komplikoval Nový 
stavební zákon, který nabyl platnosti 
v uplynulých týdnech.

Svým kolegyním bych tímto ráda 
poděkovala za maximální nasazení, 
aktivitu a podporu při plnění úkolů, 
které před námi postupně vyvstávají 

a Vám za trpělivost. Ne vše jsme schopni realizovat tak, abychom 
spokojeni byli všichni…

Přeji vám i nám všem úspěšný a klidný podzim. Ať je to čas, kdy 
se nám podaří splnit naše plány a zároveň si užít krásné chvíle se 
svými blízkými.  IRENA PIPIŠKOVÁ
A jako vždy, citát na závěr: „TEORIE PRAVDĚPODOBNOSTI: čím 

více přání máš,  tím  víc  se  ti  jich  splní. Nejdůležitější  je  nepřestat 
snít.“  Autor neznámý, pravděpodobně žena 

Dobrý den, vážení přátelé
Tak zas uběhlo čtvrt roku a máme tu 

podzim. Taky vám připadá, že to strašně 
letí?

Já mám pořád nějak míň a míň času. Prý 
je to tím, že člověk stárne a dělá věci po-
maleji. No budiž, nepatřím k těm, co si hrají 
na mladé kuřátko a sama si i uvědomuji, že 
mi některé práce trvají dýl. No ony některé 
práce mi trvají dýl hlavně proto, že se mi do 
nich prostě nechce. 

Třeba mytí oken a žehlení mě v tomto ži-
votě ještě ani nezačalo bavit. S okny jsem to 
zařídila tak, že z velikého rodinného domu 
se spoustou oken jsem se přestěhovala do 
ajnclíku 1+1, tak ty 2 okna párkrát do roka 
tedy „olíznu“. Nerada. Odkládám asi tak 7x, 
než se do toho pustím. A ještě to malinko 
odfl… to je blbé slovo, ale lepší neumím na-
jít, tak si ho domyslete. Také žehlení jsem 
vymyslela bravurně. 

Před 8 lety jsem koupila sušičku. Vysuší, 
zacinká, přijdu, vyndám prádlo, pěkně po-
skládám a je to. A tam kde to moc nešlo, 
u velkého ložního povlečení, tam jsem ča-
sem koupila jiné – nežehlící. A z damašku 
jsem svého času našila roušky. Mojí ma-
minku by kleplo, kdyby žila. Takhle mi to 

prošlo, duchové pohlavky rozdávat neumějí.
Co taky umí spolknou hodně času, je in-

ternet. Vlezeš tam a hledáš recept na novou 
buchtu. Ukážou se jich tisíce. A krom toho se 
objeví pár zajímavých článků. Šup a jsi tam 
hodinu. I když i s tímhle jsem se už popa-
sovala. V podstatě mi pomohl sám internet, 
abych díky němu nemrhala životem. Dnes 
než si přečtete článek, naskáče vám tam 
15 reklam. To tedy už nehodlám podporovat 
a při druhé reklamě končím se čtením. A brzo 
už tam nepolezu vůbec. Rozvoj umělé inteli-
gence je super. Ale její zneužívání jede tako-
vým tempem, že vlastně jediné články, které 
už nejsou přetočené o 180°, jsou fakt jen ty 
recepty a možná nějaké články o životě zví-
řat. Jinak se už nedá věřit ničemu. Možná 
by pomohlo, kdyby lidé začali svůj čas trávit 
jinou formou než sjížděním internetu. Snad 
se vše v dobré obrátí, až většina začne toto 
informační médium bojkotovat. Když to lidi 
nečtou, těm nahoře z toho nejdou zlaťáčky, 
tak časem dojde na nějakou renesanci. Ale 
to uteče ještě hodně vody.

Takže jsem zas tam kde jsem byla. Proč 
mi ten čas tak letí? Asi to bude tím, že cho-
dím do práce včas, z práce přes čas, mám 

spoustu koníčků a plnou hlavu nápadů, na 
jejichž realizaci bych potřebovala jednou 
tak dlouhý den. Zkrátka se neumím nudit. 
I když pozor – tohle léto s tím teploučkem, 
co bylo, i mě přišpendlilo ke křeslu. V těch 
vedrech se přeci nedalo dělat vůbec nic. Jen 
přijít domu, zatáhnout žaluzie, udělat prů-
van a sedět v rouše Evině se džbánem vody 
s citronem a čekat na podzim. Mám teplo 
ráda, ale čeho je moc, toho je příliš a určitě 
se mnou bude 70% čtenářů souhlasit, že to 
bylo náročné. Těch 30%,  to jsou ti chudáci, 
co si pořídili klimatizaci.

Proč chudáci? My ji v práci máme. A ob-
čas se handrkujeme, jestli zapnout nebo 
vypnout. Sice je holka šikovná, udělá vám 
stupně dle přání, ale ve většině případů od-
cházíte s pořádnou rýmou. Nemluva o tom, 
že pak vylézt z 25°C do 38°C je pořádná 
facka.

Copak vám tak v závěru popřát? Ať vás 
nefackují  ani horko, ani zima, ať vás neo-
travují reklamy, ať neklamou nepravdivé 
zprávy. Moc nepracujte, okna myjte až když 
přes ně není vidět. Paplany na duchny kupte 
nežehlící. (Kolik mladých asi tak ví, co je pa-
plan?) Raději si uvařte kávičku, dejte nožky 
na štokrle a přečtěte dobrou knihu. K tomu 
přeji i pevné zdraví, dobrou náladu a hodně 
pohody.  A. Streicherová.



2

ZMĚNA ÚZEMNÍHO PLÁNU OBCE HÁJ U DUCHCOVA 
BYLA ROZDĚLENA DO DVOU ETAP 
A OBĚ BYLY JIŽ ZAHÁJENY:

• ZMĚNA č. 2 ÚP – zákonem byl stanoven 
nový - tzv. jednotný standard, do kterého 
musí být stávající ÚP tzv. „překlopen“. Dne 
18. 9. 2024 proběhne jeden z posledních 
kroků – VEŘEJNÉ PROJEDNÁNÍ této 
změny

• ZMĚNA č. 3 ÚP -  23 podněty občanů 
i společností (různého stáří i rozsahu) a 1 
podnětem připraveným naší obcí se zabý-
vá tzv. zpracovatel. Ten vzešel výběrem 
z několika nabídek a je jím společnost: 
ARCHUM ARCHITEKTI s.r.o. se sídlem 
Oldřichova 299/23, Praha. Tato společ-
nost nejprve posoudila jednotlivé podně-
ty s ohledem na jejich “projednatelnost“ 
všemi nadřízenými orgány, a to proto, 
abychom celý proces projednávání ZMĚ-
NY ÚP nezpomalili nebo dokonce nezne-
možnili.  Záměry, u kterých lze od počátku 
předpokládat, že projednáním nemohou 
projít, nebyly zařazeny. Dále připravila žá-
dosti o stanoviska dotčených orgánů. Celý 
proces projednání zpomalil fakt, že KÚ po-
žádal doplnit k podkladům studii SEA (Po-
suzování vlivů na životní prostředí) cílem 
které je nalézt řešení ke zmírnění nepříz-
nivých vlivů záměrů obsažených v návrhu. 
Její zpracování tedy bylo zadáno. Součas-
ně je veškerá dokumentace upravována 
dle požadavků Nového stavebního záko-
na, který v mezidobí vešel v platnost.

O ÚZEMNÍM PLÁNU OBECNĚ:

• Jedná se o nejdůležitější dokument pro 
jakýkoli rozvoj obce nebo města. Určuje, 
na kterých pozemcích se může stavět, kde 
naopak žádný dům či supermarket vyrůst 
nesmí. Říká, že některé pozemky musí 
zůstat volnými prostranstvími, někde je za-
potřebí mít park či les a jinde zase pole pro 
zemědělství.

• Z územního plánu musí vycházet stavební 
úřady, když vydávají územní rozhodnutí či 
stavební povolení. Žádné takové povolení 
nesmí být v rozporu s územním plánem. 
V České republice upravují územní rozvoj 
ještě další dokumenty. 

• Nad územním plánem stojí zásady územ-
ního rozvoje, které vydávají pro své území 
kraje. A nad těmi je ještě jeden zastřešující 
dokument – celostátní politika územního 
rozvoje, kterou schvaluje vláda. S těmito 
dokumenty musí být územní plán obce či 
města v souladu.

•  •  •

Zastupitelstvo obce Háj u Duchcova 
schválilo následující:

PODNĚT NA POŘÍZENÍ ZMĚNY Č. 3 
ÚZEMNÍHO PLÁNU HÁJ U DUCHCOVA

Změna č. 3 ÚP Háj u Duchcova bude 
pořizována podle § 108 až § 111 zákona 
č. 283/2021 Sb., stavební zákona (dále 

také jen NSZ), ve znění pozdějších předpi-
sů. Zastupitelstvo obce může rozhodnout 
o pořízení změny z vlastního podnětu nebo 
z podnětu osoby, která má vlastnická nebo 
jiná věcná práva k pozemku nebo stavbě na 
území obce v souladu s § 109 odst. 1 NSZ. 
Dle § 111 odst. 4 NSZ schvalující orgán 
může podmínit pořízení změny územně plá-
novací dokumentace úhradou nákladů podle 
§ 91 odst. 1 a § 92 tím, kdo dal ke změně 
podnět. Schvalující orgán může rozhodnout 
o sloučení společného jednání a veřejného 
projednání. 

a) údaje umožňující identifikaci navrho-
vatele podnětu, včetně uvedení skuteč-
nosti prokazující, že je oprávněn podat 
podnět na pořízení změny územně pláno-
vací dokumentace:

Obec Háj u Duchcova, Kubátova 155, 417 
22 Háj u Duchcova

Jedná se o vlastní podnět města. Jeho 
součástí jsou podněty osob podle § 109 
odst. 1 písm. e) NSZ.

b) název územně plánovací dokumenta-
ce, kterou navrhuje změnit: 

Územní plán Háj u Duchcova (úplné znění 
po Změně č. 1)

c) předmět změny a důvody pro její po-
řízení:
• Prověřit umožnění výstavby chybějící 

veřejné občanské vybavenosti na po-
zemku obce 95/7 v k.ú. Háj u Duchcova. 

• Prověřit vymezení ploch pro bydlení na 
základě požadavků a potřeb obyvatel při 
stanovení podmínek zajišťujících vhodné 
prostorové uspořádání a ochrany hod-
not v území. Umožnit vznik menších bytů 
např. pro starší obyvatele apod. 

• Prověřit vymezení ploch pro zahrádky za 
účelem umožnění zahrádkaření, sloužící 
zejména občanům obcí Háj u Duchcova 
a Duchcov, kteří nemají vlastní pozemek. 

• Prověřit vymezení ploch pro rodinnou re-
kreaci. 

• Prověřit vymezení ploch pro zahrady 
v blízkosti pozemků s RD. 

• Prověřit vymezení ploch pro výrobu neru-
šící. 

• Prověřit vymezení architektonicky nebo 
urbanisticky významných staveb, zejména 
v ulici Kubátova. 

• Prověřit stanovení podrobných podmínek 
prostorové regulace (regulačních prvků) 
pro zachování hodnotného vesnického 
charakteru sídla a krajinného rázu. 

• Prověřit stanovení pořadí změn v území 
(etapizaci), podmínek uzavření plánova-
cí smlouvy, pořízení územní studie nebo 
vydání regulačního plánu pro zajištění vy-
budování veřejné infrastruktury a vzniku 
příznivého urbanistického řešení obce. 

• Prověřit podmínky pro výstavbu v existují-
cí rozvojové lokalitě Ke Knížáku (Z-H10a, 
Z-H10b, Z-H11, Z-H12a, Z-H12b, ZH18, 
Z-H19) za účelem zajištění postupné vý-

stavby a vybudování odpovídající veřejné 
dopravní a technické infrastruktury s prů-
jezdnou komunikací.  

• Prověřit vymezení ploch pro možnost 
umístění FVE a dalších OZE v krajině. 

• Prověřit vyloučení OZE v částech nezasta-
věného území za účelem nenarušení kra-
jinného rázu. 

• Prověřit stanovení ochrany nezastavěné-
ho území. 

d) návrh úhrady nákladů uvedených v § 
91 odst. 1 a § 92

Náklady spojené se Změnou č. 3 Územní-
ho plánu Háj u Duchcova bude hradit obec 
Háj u Duchcova. 

PŘÍLOHY: 

• Návrh zadání Změny č. 3 ÚP Háj u Du-
chcova

• Stanovisko příslušného orgánu ochra-
ny přírody podle zákona o ochraně pří-
rody a krajiny k navrhovanému obsahu 
změny územně plánovací dokumentace, 
ve kterém uvede, zda je možné vyloučit 
významný vliv na evropsky významnou 
lokalitu nebo ptačí oblast - stanovisko 
Krajského úřadu Ústeckého kraje, od-
boru životního prostředí a zemědělství,  
č. j. KUUK/092613/2024/ZPZ/Sik, sp.  
zn. KUUK/079823/2024/ZPZ/SEA-§55, ze 
dne 20. 6. 2024

• Stanovisko příslušného úřadu k navrhova-
nému obsahu změny územně plánovací 
dokumentace, ve kterém i s přihlédnutím 
ke stanovisku orgánu ochrany přírody 
podle písmene a) uvede, zda má být ná-
vrh změny posuzován z hlediska vlivů na 
životní prostředí, popřípadě stanoví po-
drobnější požadavky podle § 10i zákona 
o posuzování vlivů na životní prostředí 
- stanovisko Krajského úřadu Ústeckého 
kraje, odboru životního prostředí a země-
dělství, č. j. KUUK/092613/2024/ZPZ/Sik, 
sp. zn. KUUK/079823/2024/ZPZ/SEA-
§55, ze dne 20. 6. 2024

Vzhledem k tomu, že ÚZEMNÍ PLÁN je 
jedním z nejdůležitějších dokumentů pro 
rozvoj a formování naší obce, věnujeme 
jeho přípravě velkou pozornost. 

Irena PIPIŠKOVÁ
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Obec Háj u Duchcova požádala o poskytnutí dotace... 
...z PROGRAMU OBNOVY VENKO-

VA ÚSTECKÉHO KRAJE (oblast podpory 
a rozvoje venkovské zástavby) k vybudová-
ní komunitního prostranství na pozemku p.č. 
800/30 k.ú. Háj u Duchcova. Dne 17.7.2023 
byla uzavřena Smlouva o poskytnutí dotace 
č. 23/SML21 90 mezi poskytovatelem dota-
ce (Ústecký kraj) a příjemcem dotace (Obcí 
Háj u Duchcova). 

Obec Háj u Duchcova, jako zadavatel, 
objednala po porovnání cen přístřešek od 
firmy WOODMON, s. r. o., Tvrdošín a la-
vičky, stoly, odpadkové koše i stojany na 
kola byly objednány od firmy REKORD 
CZ MĚSTSKÝ MOBILIÁŘ, s.r.o., Ostrava. 
S touto akcí spojené přípravné práce vč. 
nově vzniklých cestiček byly v režii údržba 
obce.

Z hodnocení projektu vybírám:

Přínosem projektu je skutečnost, že: obec 
při tvorbě komunitní zahrady díky nákupu 
přístřešku a mobiliáře vytvořila kvalitní ve-
řejné prostranství, které je snadno dostupné 
pro všechny občany, včetně osob s omeze-
nou mobilitou. 

Prostranství je dostatečné vybaveno. 
Jsou zde lavičky, stoly, odpadkové koše, 
stojany na kola. Přítomnost stromů, kvě-
tin, trávníků a další zeleně bude mít po-
zitivní vliv na kvalitu prostranství. Veřejná 
prostranství by mělo podporovat setkávání 
lidí. Může se jednat o místo pro komunitní 
akce.

Věřím, že přístřeškem „oživené“ prostran-
ství udělá radost nejen nájemníkům z při-
lehlého domu zvaného „síbrťák“, ale i všem 
kteří si přijdou posedět…. 

Irena PIPIŠKOVÁ

V mateřské škole jsme zažili spoustu dobrodružství
Září klepe na dveře, školka zase otevře.
Přijde do ní mnoho dětí, bude jich tu jako smetí.
Stanou se z nich kamarádi, co se mají spolu rádi.

Užili jsme si krásné prázdniny, zažili spoustu dobrodružství a no-
vých zážitků. Byli jsme na dovolené u moře, pod stanem, v horách, na 
kolech, A teď už zase začneme poznávat a učit se nové věci. Připra-
vovat předškoláčky na vstup do první třídy, nové dětičky seznamovat 
s prostředím a režimem školky, s novými kamarády, ale i s dospěláky. 
Opět vstupujeme do našeho kolotoče zvaného „ ŽIVOT“

Před prázdninami jsme s velkými dětmi zavítali do knihovny v Du-
chcově. Paní knihovnice nás provedla knihovnou, seznámila nás 
s knížkami, jak s beletrií, tak s naučnými knížkami, knížkami pro 
prvňáky s velkými písmeny, prohlédli jsme si časopisy. Zjistili, že 
se v knihovně dají hledat zajímavosti i na počítači.  Děti plnily také 
několik úkolů, které zvládly na jedničku. Pak si mohly knížky půjčit 
a prohlédnout si je. V knihovně se líbilo nejen dětem, ale i nám pa-
ním učitelkám. 

Nastal den rozloučení s předškoláčky, ale my měli pro děti připra-
vené ještě jedno překvapení. Dopoledne přijel pan chovatel, který 
nám přivezl ukázat několik druhů ptáků. Od dravců až po papouš-
ka. Vyprávěl nám, co mají rádi, kde je můžeme spatřit, jestli jsou 
ohrožení. Pan chovatel měl i pár pomocníků, které si vybral z dětí. 

A ty mu rády pomohly ptáčky v kleci přinést. Nakonec zbyl i čas na 
krásné fotky.

Jednou z nejkrásnějších akcí školky je rozloučení s předškoláky. 
Je to setkání napříč všech generací, slavnostní atmosféra, slzičky 
dojetí, štěstí i úsměvy. Naše zahrada byla plná rodičů, prarodičů, ale 
i kamarádů a bývalých dětiček s rodiči, kteří se s námi přišli pozdra-
vit. Paní kuchařky připravily malé pohoštění, které přišlo určitě vhod. 

Nejprve jsme si se všemi dětmi začarovali v krátkém programu 
s písničkami, básničkami a tanečky. Tímto slavnostním dnem nás 
provázelo Divadlo V pytli. Připravilo spoustu her a důmyslných pře-
kážek na celé zahradě. Rozloučení s předškoláčky začalo pasová-
ním na školáka samotným panem králem mečem z velkých bitev. 
Děti dostaly diplom předškoláka, šerpu a krásný dárek – polštářek 
se svou značkou. A pak se všechny děti vrhly do víru tance a do-
vádění. Odpoledne uteklo ani nevíme jak. Přejeme všem předško-
láčkům vykročení tou správnou nohou do další etapy svého života. 

Jako každý rok, příprava na začátek školního roku, je hektická. 
Ale jako každý rok jsme připraveni přivítat nové i ty stávající děti 

do naší školky a snažit se jim celý rok udělat co nejzajímavější, na-
plnit ho úsměvy, pohlazením.

A tak přejeme všem dětem, jejich rodičům, ale i nám zaměstnan-
cům školky úspěšný a pohodový školní rok.

Kolektiv mateřské školy
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LÉTO V DOZP HÁJ U DUCHCOVA
Léto v DOZP Háj u Duchcova bylo zahájeno v duchu sportovních 

her.  Ve dnech 21. – 23. 5. 2024 klienti DSS Háj u Duchcova a Nová 
Ves se skvělým způsobem reprezentovali v Krajských sportovních 
hrách v Teplicích. Her se zúčastnilo cca 200 soutěžících z 28 druž-
stev. Naši klienti soutěžili v 10 disciplínách a získali celkem 5 zla-
tých, 4 stříbrné a 2 bronzové medaile. 

I domov Háj u Duchcova má svou tradiční sportovní akci nazva-
nou Hájská koule, kde klienti z Háje a klienti z pozvaných zařízení 
soutěží v boccie. Hrálo se od rána až do odpoledne a klienti si akci 
moc užili. Na prvním místě se usadili klienti z Vejprt, na druhém mís-
tě Nová Ves a třetí místo jsme si ukradli my, z Háje . 

Dále se klienti zúčastnili fotbalového klání zvané SENICUP v Ha-
vlíčkově Brodě a Petanque na trávě v domově v Brtníkách.

Naši klienti si v letním období užívají také spoustu rekreací. Na 
začátku jsme zvládli vodáckou rekreaci na Vltavě, kde byli klienti 
ubytováni v krásném prostředí v penzionu Herbertov. Klienti si uží-
vali nejen koupání v řece, ale také například výlet do blízkého Rožm-
berku, kde si prohlédli hrad a také ochutnali pivo v místním pivovaru. 
A to nejdůležitější? Vyrazili spolu s doprovodem na řeku a na raftech 
nejdříve sjeli z Vyššího Brodu do Rožmberku a druhý den opět na 
lodích projeli do Českého Krumlova.

V pohodovém duchu se pokračovalo na rekreaci v Jetřichovi-
cích, kde klienti navštívili děčínskou ZOO, a dokonce zvládli výstup 
na Pravčickou bránu! To si opravdu zaslouží pochvalu .

Z dalších akcí nesmíme zapomenout zmínit návštěvu Dne po-
zemního vojska - BAHNA 2024 ve Strašicích u Rokycan. Klienti 
si po příjezdu prošli celý prostor akce, prohlédli si vojenskou a poli-
cejní výzbroj, také moderní i historickou techniku. Bylo zde k vidění 
mnoho zajímavých atrakcí, například přelet stíhacích letounů JAS 
39 Gripen, podzvukových letounů, seskok parašutistů, defilé vojen-
ské historické techniky a ukázky jízdních vlastností různé pásové 
i kolové techniky.

V parných dnech jsme plnili klientovo přání a spolu s ostatními kli-
enty navštívili indiánskou vesničku Rosehill nedaleko Děčína. Pro 
klienty byla připravena prohlídka celé vesničky a mnoho teepee, kde 
byly vystaveny exponáty zbraní, hraček, oděvů, a hudebních nástro-
jů. Po prohlídce klienti shlédli tematické divadlo, vyrobili si náramky 
z jelení kůže, vyfotili se s indiány, a nakonec si zazpívali indiánské 
písně. Jelikož bylo krásné letní počasí, přesunuli se k nedalekému 
biotopu Nový Svět a užili si koupání v nádherné přírodě.

Již druhým rokem pořádá naše zařízení Zahradní slavnost. Akce 

je určená nejen pro klienty DSS Háj a Nová Ves, ale i pro příznivce 
této organizace, blízké klientů a širokou veřejnost. Naše zahrada 
byla tento den krásně nazdobená a plná míst k odpočinku se stínem 
vytvořeným stany a slunečníky. Akci zahájili svým vystoupením kli-
enti z Háje u Duchcova. Předvedli skvělé taneční a hudební vystou-
pení. Na podiu je vystřídala balonková Evička, která pro všechny 
zájemce vyráběla v průběhu akce zvířátka z balonků. K pohodové 
atmosféře velmi přispěl “Kluk z Husovky“ Kuba Horák se svou ka-
pelou, kterého vystřídala reprodukovaná hudba k tanci a poslechu. 
Každý příchozí si mohl zaskákat na skákacím hradu, nebo navštívit 
výtvarné dílničky. Málo kdo odešel, aniž by si vyrobil náramek z ko-
rálků nebo vlastní placku se špendlíkem. Děti, se prostřednictvím 
dvou pracovnic malujících barvami na obličej, proměnily v lišky, vlky 
a jiná zvířátka. Během akce se všichni zúčastnění mohli občerstvit 
u stánků s pitím a jídlem, čehož všichni hojně využívali. Největší 
úspěch měly proslulé klobásy a nealkoholické pivo, případně Kofola. 
Luxusní byl i jahodový koláč, který vyrobili v sociálně terapeutických 
dílnách. 

Nejdůležitější na celé akci byla pohodová atmosféra, plná prosté 
radosti z daného okamžiku. A o to právě jde. To je smyslem této 
akce. Ukázat, že život je krásný, a i když zrovna nemusí být “zali-
tý sluncem“, tak jsou stále okamžiky, pro které stojí za to žít. Život 
může být krásný, pokud ho umíte naplnit správnými “věcmi“, lidmi 
a dovolíte si tyto okamžiky prožít a užít. Myslím, že zahradní slav-
nost se stane další tradiční akcí pro kvalitní život klientů.

V sobotu 20. 7. 2024 svou lásku symbolicky stvrdili prstýn-
ky a slůvkem „ano“ Olga a Martin. Obřad se uskutečnil v areálu 
Sokolovny v Háji u Duchcova, kde je ceremonií provedla paní sta-
rostka za doprovodu veřejné opatrovnice klientů. Olinka při obřadu 
slíbila, že bude chodit s Martinem ven místo pletení a háčková-
ní a Martin slíbil, že se bude méně věnovat PC. Po obřadu byla 
přichystaná pro všechny přítomné velkolepá hostina. Pracovnice 
Chráněného bydlení za pomoci klientů uvařili polévku s knedlíčky, 
svíčkovou omáčku, napekli svatební koláčky a samozřejmě nechy-
běl ani dort. Tento slavnostní den provázeli zvyklosti jako je part-
nerský tanec či hod kyticí. A my všichni jsme rádi, že jsme u toho 
mohli být s nimi.

Olympijský festival 2024, takhle blízko? To jsme opravdu ne-
mohli vynechat. Po 4 letech se opět konali LOH a my při té příleži-
tosti mohli navštívit Olympijský festival, který se konal poprvé u Mos-
teckého jezera. Nejen naši klienti z DOZP, ale i klienti z chráněného 
bydlení si zde vyzkoušeli sporty z velmi široké nabídky, jako napří-
klad: box, golf, stolní tenis, basketbal, lukostřelbu, baseball, frisbee, 
karate, hod oštěpem, lezení na boulderu a další atletické disciplíny. 
Při té příležitosti jsme měli možnost se setkat, vyfotit a dostat lekci 
od olympijské vítězky Barbory Špotákové. Po nabytém sportovním 
odpoledni se klienti osvěžili v jezeře a občerstvili v místním občers-
tvovacím stánku. 

V rámci turistického kroužku, který je u nás v zařízení nejpočet-
nější, dne 30. 7. 2024 klienti vyrazili na výlet na Pravčickou bránu. 
Nejdříve cestovali auty do Děčína, kde se nalodili na loď, na které 
dopluli do Hřenska. Od přístaviště se vydali pěšky na Pravčickou 



5

bránu. I přesto, že terén byl mnohde pro klienty náročný, tak výšlap 
všichni zvládli a mohli si vychutnávat nádherné výhledy z vyhlídek.

Klienti z Háje i letos vyrazili na Letní slavnost ve spřáteleném 
zařízení v Dippoldiswalde, přibalili si dobrou náladu, chuť k jídlu, 
touhu spřátelit se a užít si pěkné odpoledne. Na akci nechyběla kul-
tura, kdy klienti z tamního zařízení připravili divadelní hru s názvem 
„Hasičům vystydne káva“, ve které nechyběly vtipné hlášky a ani 
český překlad pro naše klienty. Po hře byl prostor pro tanec, diskoté-
ku a soutěže jako je tanec v obruči, „židličkovaná“ a jiné. Při těchto 
činnostech se naplno ukázalo přátelství, spolupráce, a to i u klientů 
českých společně s německými. Zde se ukázalo, že jazyk není roz-
hodující, že se všichni dokázali domluvit. 

Léto naši klienti zakončili v rekreačním středisku Vrbno. Tábora 
se zúčastnilo přes 46 klientů a 15 pracovníků (z DOZP Háj u Du-
chcova, DOZP Nová ves v Horách a DOZP Vita), kteří je doprováze-
li. Klienti měli možnost se přihlásit do talentové soutěže ve formátu 
televarieté. Dále proběhla i soutěž v lese, kde šest družstev hledalo 
indicie, podle kterých musela uhádnout jednoho z vedoucích pra-
covníků. Úspěch družstev byl stoprocentní. Plánovaný pěší výlet do 
Blatné se bohužel neuskutečnil kvůli vysokým teplotám. Rybník byl 
na koupání příliš „zelený“, ale náladu to nikomu nezkazilo. Klienti si 
svou útratu v restauraci i ve stánku platili sami z volného kapesného, 
což je to nejlepší pro rozvoj jejich finanční gramotnosti a uplatňová-
ní vlastní vůle. Pro účastníky byla velkým zážitkem stezka odvahy. 
Vydalo se na ni 15 odvážlivců. Všech 15 ji dokončilo a právem na 
sebe byli velmi pyšní. Do této akce se zapojili i florbalisté z Blatné, 
kteří přijeli na prodloužený víkend do stejného rekreačního středis-
ka. Pro některé z nich byl tento zážitek premiérový a pro klienty to 
byla skvělá příležitost k integraci, když si po cestě zpět sdělovali 
společné zážitky. Poslední večer byl věnován divadlu. Již tradičně 
secvičil doprovodný personál divadelní představení, tentokrát na 
motivy pohádky Tajemství staré bambitky. Nutno dodat, že klienti 
ocenili herecké výkony potleskem a někteří dojetím i plakali. Příští 
rok se zase podíváme někam jinam. Ještě není přesně určeno kam, 
ale věříme, že se nám s klienty a klientům s námi bude líbit kdekoli.

Momentálně se chystáme na Hájského kohouta, ale o tom zase 
příště.
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NÁVŠTĚVA 
KNIHOVNY

Na začátku září do naší knihovny na výstavu Babiček zavítala ve-
lice milá návštěva. Tou návštěvou byla paní Marie Rendlová z Ústí 
nad Labem, majitelka nejrozsáhlejší sbírky vydání knihy Babička 
autorky Boženy Němcové. Paní Rendlová dokázala v rozmezí 41 
let nashromáždit 457 kusů různých vydání této knihy v češtině a je 
držitelkou i prvního vydání pocházejícího z roku 1855. Navíc vlastní 
dalších 48 cizojazyčných vydání v 15 různých jazycích. V její kolekci 
jsou takové poklady jako je kniha psaná těsnopisem z roku 1947, 
Braillovým písmem nebo kolibří vydání knihy o rozměrech 6 x 8,5 
cm na 210 stránkách. V minulém roce byla její sbírka právem zare-
gistrována v České knize rekordů.

S paní Marií jsme si povídaly o našich sběratelských začátcích, 
o takzvaných srdcovkách, o dostupnosti a pořizování knih. Já však 
především nasávala cenné informace. Nejvíce mě zajímalo, jak se 
lze dostat k takovému skvostu, jakým je první vydání. Rada byla 
prostá. Mít štěstí a být v pravý čas na pravém místě. Stačilo prý udě-
lat rozhovor, který pak bylo možné si přečíst v pražských novinách. 
A světe div se, na adresu paní Marie přišla zásilka několika knih, 
mezi nimiž bylo i první vydání. Byl to dar od čtenářky pražského 
deníku, která se tímto dozvěděla o sběratelské vášni „nějaké“ paní 
z Ústí nad Labem. Tím se kniha dostala do nejlepších rukou a ne-
skončila kdesi zapomenutá a nedoceněná. Inu paní Marie - „Šťastná 
to žena“.

A jak to všechno vůbec začalo? Objevem knihy z roku 1886 na 
půdě strýce ze Šumavy. Vůně, vazba i stáří knihy způsobily, že se 
celá ta sběratelská vášeň naplno rozjela. K tomu ještě i nepatrné 
popostrčení od manžela, že sbírat se dá vše, tak proč ne zrovna 
Babičky.

Nadmíru si cením této návštěvy, která i se svým manželem přijala 
pozvání na výstavu. Pro mě to bylo neuvěřitelně strávené odpoledne 
a nepopsatelný zážitek, splněný sen. Navíc jsem byla ještě obdaro-
vána pěti knihami, o které se mi sbírka rozrostla. Paní Marie, děkuji 
Vám. 

A všem čtenářům vzkazuji: Plňte si svá přání, jděte si za svými 
sny.  Vaše knihovnice Jarka

ráda bych vás touto cestou pozvala na výstavu soukromé sbírky 
několika vydání knihy Babička Boženy Němcové.

„Babičky“ si můžete prohlédnut v prostorách naší obecní knihov-
ny, vždy v otevírací dobu až do konce října. Sbírka obsahuje na 80 
výtisků této knihy. Nejstarší vydání je datováno do roku 1870, tedy 
15 let po prvním vydání této knihy. Nebudete ochuzeni ani o zatím 
poslední vydání z roku 2021 s nádhernými kresbami paní Míly Fürs-
tové.

A proč zrovna sbírka této knihy? Babička Boženy Němcové, je 
pro mnohé z nás symbolem moudré, krásné ženy, slovy nejen paní 
kněžny v závěru díla: „Šťastná (to) žena“. Já osobně tuto knihu řa-
dím k vrcholům české prózy a paní spisovatelku obdivuji pro její 
vlastenectví. A navíc ti z vás, kteří jste měli babičku, u které jste 
trávili své bezstarostné dětství, která pro vás byla tou rozmazlující 
osobou, a která vždy uměla pofoukat kdejaké to bolístko, jistě po-
chopíte, proč právě babička. A tak ti babičko, děkuji za to, že jsi byla 
a v mém srdci stále budeš.

Když už jsme u slov díků, chtěla bych poděkovat panu Petru Sto-
lařovi za zapůjčení sedící babičky, která je součástí výstavy. Neboj-
te, nesedí tu tři měsíce Petrova babička, nýbrž figurína z jeho diva-
delních rekvizit. Petře, děkuji. Velké díky, které jsem si nechala až 
nakonec, patří paní Marii Rendlové. Ta je majitelkou nejrozsáhlejší 
sbírky vydání této knihy a právě ona mě přivedla na myšlenku svoji 
sbírku vystavit. Paní Marie Rendlová z Ústí nad Labem dokázala 
v rozmezí 40 let nashromáždit 

457 kusů různých vydání knihy Babička Boženy Němcové v češ-
tině. Navíc vlastní i 48 cizojazyčných vydání v 15 různých jazycích. 
Veliké díky Vám, paní Marie.

Majitelka soukromé sbírky knihovnice J. Hudková

Milí čtenáři, spoluobčané i vy ostatní,
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Finanční dar AHC MĚSTSKÉ 
NEMOCNICI DUCHCOV

Zastupitelstvo naší obce rozhodlo o poskytnutí finančního daru na 
nákup obalů na vydávání jídel na oddělení následné péče – cíl byl 
jasný, zlepšit úroveň stravování pacientů využívajících této služby.

Bylo mi ctí účastnit se společenské akce, kterou nemocnice orga-
nizovala, aby představila jednotlivé jí poskytované služby, a aby také 
sponzorům veřejně poděkovala. Sponzorský dar, schválený zastupi-
telstvem naší obce byl ve výši 73.447,- Kč.  I.P.

DOPIS STAROSTKY
Vážený pane / vážená paní,
dovoluji si obrátit se na Vás 

s PROSBOU o poskytnutí spon-
zorského daru naší obci.

V loňském roce jsme díky vel-
korysosti některých našich obča-
nů i firem, v nichž naši občané 
působí, vybrali dětem atrakci pro 
akci „ROZLOUČENÍ S PRÁZD-
NINAMI“, a to ZIP-LINE, ze které 

byly nakonec nadšeny nejen děti, ale i většina na akci přítomní do-
spěláků.

Tentokrát bych dětem ráda dopřála atrakci zimní, a to opět tako-
vou, jaká nebývá v obcích naší velikosti obvyklá. Věřím, že výběrem 
Vás i je opět potěším. Pro tuto chvíli se však omlouvám, o jakou kul-
turně-sportovní atrakci se jedná, odtajním až později, na překvapení 
je přeci nejvhodnější čas vánoční.

Již teď se těším a věřím, že mnozí z Vás mou prosbu vyslyší 
a společně uvidíme radost naší mládeže. 

Pokud se rozhodnete tuto akci podpořit, prosím o zaslání SMS 
nebo e-mailu s uvedením výše částky, případně fakturačních údajů 
– pokud požadujete uzavření darovací smlouvy, abychom ji mohli 
připravit.

S díky, respektem a úctou k Vašemu rozhodnutí,
IRENA PIPIŠKOVÁ

P.S. Věřím, že mi prominete tuto netradiční formu oslovení a předem 
děkuji za jakoukoliv finanční podporu. 
Kontakty: 417 837 248, podatelna@ouhaj.cz

PRÁZDNINOVÉ PROMÍTÁNÍ
Pro v pořadí několikátý ročník PUTOVNÍHO KINA na prostranství 

u Sokolovny byla zvolena nenáročná letní komedie:
Sladký život je česká filmová komedie z roku 2024 režiséra To-

máše Hoffmana. Hoffman společně s Martinem Horským k filmu na-
psal i scénář. V hlavních rolích se objevili Vladimír Polívka, Petra 
Hřebíčková, Jan Cina a další. Film měl premiéru v kinech 14. března 
2024.
„Hokejový reprezentant Rosťa Beran (Vladimír Polívka)  je borec 

každým  coulem.  Žije  v  luxusním  bytě,  má  rychlé  auto  a  spoustu 
mladých milenek v duchu hesla: Nad třicet let neberu! Peníze a titul 
mistra  světa mu dávají  báječný  pocit  nedotknutelnosti  a  nadřaze-
nosti. Ale nic netrvá věčně… Nečekaný kolaps v posteli s krásnou 
blondýnou  udělá  za  Rosťovou  bohorovnou  pohodou  tlustou  EKG 
čáru. Transplantaci jeho nového srdce povede přísná lékařka Magda  
(Petra Hřebíčková), se kterou kdysi strávil jedinou noc a už se jí nikdy 
neozval. Dluhy z rozmařilého života navíc Rosťu připraví o poslední 
korunu a jediné, co mu ze slavného života zbude, je medaile mistra 
světa, kterou pro něj zachrání bývalý manažer a kamarád (Vojtěch 
Kotek). Rosťa v sobě musí najít novou životní energii, optimismus 
a odvahu začít znovu od nuly. Pomáhá mu především Jindřich (Jan 
Cina), seriózní a zodpovědný chlapík, který sám vychovává šestile-
tou dcerku, má zlaté srdce a i když Rosťu nejdřív upřímně nesnáší, 
brzy se z nich stanou nejlepší přátelé. Rosťa s překvapením zjišťuje, 
že život obyčejných smrtelníků může být stejně nádherný a jedineč-
ný, jako láska k té pravé ženě nad třicet…“

Jsme jedna z mála obcí, kde se můžete „v kině“ pobavit zcela 
zdarma (vstupné na rozdíl od okolí nevybíráme) a ještě si předem, 
během i po představení dát něco dobrého nebo si s přáteli popo-
vídat. No a pokud KINO vyjde na krásný letní večer, jako byl ten 
letošní, pak si odnesete domů úsměv na rtech…  Irena Pipišková

NENÍ NAD TO, KDYŽ SE VÝBĚR DÁRKU POVEDE
Malý dárek k Vánocům již mnoho let věnuje obec dvěma zařízením, které působí na jejím území: 

mateřské školičce a Domovu sociálních služeb. Není lehké každý rok vybrat tak, aby to byl dar a ne 
„nedar“. Zpravidla proto s předstihem sondujeme v zařízení samotném, co by udělalo dětem i klientům 
radost. Nápad na dárek, který jsme věnovali k posledním Vánocům tak vzešel z obou zařízení. 
Zatímco dětičky ze školky se vždy radují z něčeho, s čím se dá hrát (a to také vždy dostanou), z DSS 
přišla myšlenka zapojit klienty více do úpravy zahrady a také do pokusů o vypěstování čehokoliv… 
No a nápad na dárek byl na světě. Vánočním dárkem byl malý skleník. Při své letní návštěvě DSS 
jsem zjistila s úžasem, jak šikovné pěstitele v domově máme. Skleník byl plný rostlinek. Rajčátka, 
papriky i okurky vybízely ke sklizni a ochutnání. A po plevelu – ani stopa. Tak tenhle dárek, ten se 
povedl…  Irena Pipišková



8

Z HISTORIE

50. výročí úmrtí (2.12. 1974) HANY BENEŠOVÉ 
ČESKÝ ROZHLAS: Manželka politika 

a prezidenta Edvarda Beneše byla zajíma-
vou osobností. Nikdy nebyla ženou v do-
mácnosti, ale pravou rukou politika a poté 
prezidenta Edvarda Beneše. Víte ale, že se 
nejmenovala Hana?

Hana Benešová zemřela 2. prosince 1974 
ve věku 89 let. „Ač byla více než čtvrt stole-
tí v ústraní, říká se, že když nastoupila do 
tramvaje, lidé povstali. Podobně se k ní cho-
vali na ulici, kdy se jí klaněli,“ říká historik 
Petr Zídek.

Šlo vlastně o protest k tehdejším pomě-
rům. „V ústraní nakonec žila přes čtvrt sto-
letí. Jedinou výjimkou byl rok 1968. Tehdy 
poskytla pár krátkých rozhovorů, ve kterých 
o sobě říkala, že tak chce žít i nadále. Stala 
se tak vlastně neosobou,“ dodává.

Její životní ranou byla smrt manžela 
v roce 1948. „Nemohla se z toho vzpama-
tovat vlastně až do konce svého života.“ Její 
pohřeb se stal manifestací proti normalizač-
nímu režimu. Zazněla státní hymna, kterou 
spolu s Danou Medřickou a Eduardem Ha-
kenem zpívali vlastně všichni.

HANA BYLA ANNA, 
EDVARD ZASE EDUARD

Hana Benešová se narodila jako Anna 
Vlčková v rodině chudého železničáře, a to 
v Domaslavicích u severočeského Háje. Jak 
se stalo, že z ní byla Hana? „Požádal jí o to 
její snoubenec Edvard Beneš. Ten se také 
přejmenoval z Eduarda,“ upřesňuje historik.

Proč? Měl prý v mládí platonickou lásku, 
která se jmenovala Anna. A neměl na ni 
dobré vzpomínky. „Je pozoruhodné, že to 
respektovaly i úřady. Oficiálně ale přejme-
nování nikdy neproběhlo.“ A proč Edvard? 
„Snad to mělo napadnout už jeho učitele 
obecné školy. Mělo to prý znít jadrněji.“

OSUDOVÉ SETKÁNÍ 
S budoucím významným politikem se 

Anna Vlčková potkala v Paříži. Tam se totiž 
vydala, i se svou kamarádkou Aťou Oličo-
vou, studovat. Za to, že se mohla vydat stu-
dovat do zahraničí, mohla její bohatá teta. 

už nikdo další. Žádní přátele ani rodina. „Prý 
to bylo brzy po ránu, aby Edvard nezmeškal 
první vyučovací hodinu na obchodní akade-
mii, kde tehdy působil.“

Od toho okamžiku byli navždy spojeni. 
Hana Benešová ale nikdy nebyla ženou 
v domácnosti. Vždy pracovala jako Benešo-
va důvěrná asistentka. Pořizovala mu výpis-
ky, překládala různé zdroje. „Oba se zapojili 
do domácího odboje. Edvard emigroval do 
Švýcarska a připojil se k T. G. Masarykovi.“

Hana zůstala doma a byla zatčena. „Pět 
měsíců byla ve vazbě a docela dost si toho 
zažila. Během procesu byla zatčena znovu 
a taky vážně onemocněla.“

ŽENA MINISTRA ZAHRANIČÍ 
A PREZIDENTA

Kult Hany Benešové narůstal postupně. 
Svého vrcholu dosáhl v době, kdy byla, jako 
manželka prezidenta, předsedkyní Červe-
ného kříže. Edvard Beneš se stal hlavou 
státu v prosinci roku 1935. Brzy přišla válka. 
A tehdy mohl poslech jejich projevů, které 
měla v BBC, dokonce znamenat trest smrti.

Pozn. V naší obci si Annu/Hanu připomí-
náme názvem ulice, která nese její jméno 
a tabulí umístěnou v Domaslavicích na náv-
si. Drážní domek je opatřen pamětní deskou. 

I Háj měl svoje zdravotní středisko s lékařem, zdravotní sestrou a dokonce se sanitkou (v roce 1956).  I.P.

Ta jí taky pomohla získat kvalitní vzdělání.
Když se oba vrátili do Prahy, byli už za-

snoubeni. Svatba proběhla 6. listopadu 
1909. „Ta byla i na dnešní dobu docela ne-
tradiční,“ říká Petr Zídek. Svědčil jim kos-
telník a bratr Ati Oličové. V kostele Svaté 
Ludmily nebyl kromě oddávajícího a svědků 
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Návštěva prezidenta Petra Pavla v Ústeckém kraji
Ve dnech 19. – 20. června 2024 navštívil Ústecký kraj prezident 

České republiky Petr Pavel.
Nejprve se zúčastnil debaty s občany v Ústí nad Labem, ve čtvr-

tek ho čekalo přijetí hejtmanem Janem Schillerem na krajském úřa-
dě, kde proběhla debata se zastupiteli a starosty. Následovala dvě 
jednání u kulatého stolu, a to na téma sociálně vyloučených lokalit 
a energetické transformace kraje.
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MODERNIZACE TELEKOMUNIKAČNÍ 
INFRASTRUKTURY v naší obci:

MILÍ HÁJŠTÍ,
ráda bych vás seznámila s nabídkou fir-

my CETIN tak, jak byla předána ke schvále-
ní (a také schválena) zastupitelstvem naší 
obce:

POMŮŽEME VÁM ZMODERNIZOVAT 
VAŠI OBEC:
Vážená  paní  starostko,  dovolte,  abych 

Vám  představila  nabídku  připojení  do  ote-
vřené optické sítě
CETIN.  Žijeme  v  době,  kdy  je  dostupné 

kvalitní  vysokorychlostní  připojení  k  inter-
netu  naprostou  samozřejmostí.  Nároky  na 
datovou kapacitu sítě, i kvůli distanční výuce 
a rozmáhající se práci z domova, stále ros-
tou a pro jednotlivce i firmy se kvalita připo-
jení k internetu stává prioritou číslo jedna.
Proto bych Vám ráda nabídla investici do 

optické  infrastruktury,  která  je  v  současné 
době nejlepší technologií přenosu. Připojení 
jednotlivých ulic a  domů do optické sítě CE-
TIN  zajistí  obyvatelům  nejkvalitnější  a  nej-
rychlejší možné internetové připojení i další 
služby od celé řady poskytovatelů.

Věřím, že nabídku naší investice přivítáte 
a budeme moci spolupracovat na její úspěš-
né realizaci.

Těším se na vzájemnou spolupráci.
Katarína Vániková

Ředitelka, Key Accounts
CETIN a.s.

Jsme pevná páteř českého internetu

MODERNIZACE TELEKOMUNIKAČNÍ 
INFRASTRUKTURY
Definice projektu

1. Zástupce CETIN představil starostce 
obce záměr na připojení domácností, insti-
tucí a firem na optickou síť CETIN. Jedná se 
o celé území Háj u Duchcova. Podrobnosti 
záměru včetně rozsahu a tras budou řešeny 
v projektové dokumentaci zadané subdoda-
vateli společnosti CETIN (bude upřesněno). 
Prvotní zpětná vazba obce

2. V oblasti navržených tras zástupce 
obce na první pohled neidentifikoval žádné 
závažné překážky.

a/ Zástupce CETINu informoval starostku, 
že veškeré náklady v případě realizace nese 

společnost CETIN.
b/ Starostka souhlasí s využitím metody 

microtrenchingu. Lokality vhodné pro využi-
tí této technologie jsou zakresleny v příloze 
Mapka.

c/ Starostka nemá žádné speciální po-
žadavky na úpravu povrchů. CETIN uvede 
povrchy do původního stavu, tj. v šířce rýhy.
Služebnosti (věcná břemena)

3. Zástupce CETINu informoval, že získá-
vání souhlasů s umístěním přípojky (majitel 
každého připojeného domu musí souhlasit) 
bude pro CETIN zajišťovat jeden z jeho malo-
obchodních partnerů (operátorů), který bude 
zároveň zjišťovat zájem o konkrétní službu. 
Partner (operátor) bude vybrán v otevřené 
aukci. Princip otevřené sítě a možnost obča-
nů vybrat si jakéhokoliv operátora (z cca 20 
partnerů CETIN) nebude nijak dotčen.
Závěrečné zhodnocení a dohoda

4. Starostka obce s představeným zámě-
rem souhlasí a projedná ho na nejbližším 
jednání zastupitelstva. Poté bude paní sta-
rostka informovat zástupce CETINu s roz-
hodnutím zastupitelstva.

V současné době zadala firma CETIN 
zpracování projektové dokumentace. O dal-
ších krocích a postupech Vás budeme infor-
movat.  Irena PIPIŠKOVÁ

Proběhlo další jednání pracovní skupiny k těžbě lithia 
Na krajském úřadě proběhlo v září  další společné jednání pracov-

ní skupiny k těžbě lithia na Cínovci. Zástupci společnosti Geomet, 
vlastnící práva k těžbě lithia na Cínovci, představili členům pracovní 
skupiny aktuální stav projektu.

Těžbu lithia připravuje společnost Geomet, v níž nadpoloviční 
většinu vlastní Severočeské doly, člen skupiny ČEZ. Rudu s obsa-
hem lithia chce společnost získávat hlubinným způsobem z dolu na 
Cínovci v Krušných horách, přičemž začátek těžby se předpokládá 
mezi lety 2026 až 2028. 

Zástupci společnosti Geomet představili členům pracovní skupiny, 
mezi nimiž je hejtman a další zástupci vedení kraje, starostové do-

tčených obcí, úředníci a odborníci, aktuální stav projektu a součas-
ně informovali, že společnost vede jednání ohledně případného stře-
tu zájmů kvůli plánovanému vyhlášení CHKO Krušné hory. Starosty 
dotčených obcí pak nejvíce zajímalo překladiště Újezdeček (Na 
Dukle), které chce společnost Geomet realizovat v souladu s jejich 
požadavky (výsledná podoba, hluk, narušení krajinného rázu, atd.). 

Zástupci společnosti Geomet představili členům pracovní skupiny 
aktuální stav projektu 

Pracovní skupinu k těžbě lithia svolává hejtman Jan Schiller, slou-
žit má ke koordinaci jednání mezi klíčovými zúčastněnými stranami

Zdroj: WEB Ústecký kraj
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Oslava dne dětí spojená s HÁJSKÝMI SLAVNOSTMI 
byla, kvůli nepřízni počasí v původním termínu, přesunuta na 

pátek, který byl zároveň posledním školním dnem školního roku 
2023/2024. Nový termín nebyl pro mnohé zrovna ideální. Některé 
rodiny měl naplánovanou soukromou oslavu vysvědčení, jiné se 
již chystaly na prázdniny, mnohé na prázdninách už byly.  Jenže 
najít narychlo náhradní den, kdy budou mít volno všichni, předem 
„nasmlouvaní“ umělci i agentura, která akci připravila nebylo zrovna 
jednoduché. A předpověď počasí v novém termínu? Ta zase straši-
la bouřkami a přeháňkami. Nakonec však kromě tří několik desítek 
minut trvajících deštíků bylo odpoledne horké a hlavně plné zajíma-
vých chvil pro děti i dospělé... .

Na travnatém prostranství u Sokolovny bylo 5 soutěžních sta-
novišť s plnými košíky sladkostí, bungee running a mobilní lanové 
centrum. V obrovském stanu byl kromě míst k sezení a občerstvení 
k dispozici pro děti i dospělé fotokoutek, z nějž si každý zájemce 
odnesl jednu nebo více veselých fotografií. Na pódiu se střídali zpě-

váci, kouzelník a mimoni, mezi dětmi se procházel maskot kohouta 
a dinosaurus. Dětská část programu vyvrcholila jako každoročně pě-
nou v režii hasičů. Pak už se začaly rodiny s dětmi pomalu vytrácet 
a zůstali převážně dospěláci. Taneční parket ovládly duhové suk-
ničky. Úderem desáté zazněla poslední písnička, přesto se mnozí 
při vlahém letním večeru bavili dál a do pozdních nočních hodin se 
neměli k odchodu.

Dík za realizaci povedené akce patří kulturní komisi (příprava 
akce), SDH Háj (pěna), týmu restaurace SOKOLOVNA U OND-
ŘEJE (stany, sedací sety, občerstvení a usměvavý personál), 
sponzorům (J.Urbanczyk a další) a zejména MARTINOVI A JIR-
KOVI - FAST Agency a jejich hostům.
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Loučení s prázdninami u Sokolovny
Neděle 1. září - poslední den prázdnin. Pro děti smutná chvíle, 

protože dva měsíce volna utekly jako voda. Pro rodiče pak přichází 
čas dalšího hektického kolotoče: snídaně, svačiny, škola, družina, 
kroužky, úkoly, večeře – a to vše pořád dokola, týden za týdnem. 
Pokud se v těchto řádcích nenajdete, patříte mezi ty šťastlivce, 
kteří tohle období buď už mají za sebou, nebo ho teprve mají před 
sebou.

Každopádně jsme se rozhodli, že všem – dětem, rodičům i dal-
ším našim občanům – zpříjemníme poslední chvíle před začátkem 
školního roku. Na prostranství u Sokolovny jsme proto již podruhé 
připravili akci „Rozloučení s prázdninami.“ I letos jsme spojili síly 
s našimi hasiči a sokoly, kteří se postarali o skvělý program a zá-
bavu. Připravili společně pro děti „Kohoutí stezku“, plnou soutěží 
a překvapení. Ta měla tentokrát dva okruhy – pro menší a větší děti 
a drobnou odměnu, kterou věnovala obec, obdrželi všichni. Nako-
nec si ještě zasoutěžili o dárkovou poukázku na nákup sportovních 
potřeb (věnoval SDH Háj)! Pro všech 150 dětí byla jako překvapení 
připravena veselá palačinka. Pohádkovou postavičku si nenechal 
ujít nikdo. Všechny přítomné děti měly ještě možnost vyzkoušet si 

adrenalinovou jízdu na ZIP-LINE. Některé děti byly tak nadšené, že 
jízdu opakovaly několikrát, a tak obsluha z agentury „Zážitky napo-
řád“ doslova „padla“ únavou a fronta se zdála být nekonečná. 

Zatímco děti s nadšením plnily úkoly na Kohoutí stezce, o zába-
vu všech se postarala dvojice moderátorů Jirka a Martin z FAST 
AGENCY. S jejich vtipnými komentáři a pohotovými nápady nás pro-
vázeli celým odpolednem. Dokonce zpívali na přání a pro ty, kteří 
pozorně poslouchali, bylo zřejmé, že pohotově upravovali texty písní 
tak, aby se vztahovaly k některým z přítomných hostů.

Úderem páté odpolední se stalo z moderátorského dua zpívající 
trio ALFA MUSIC. V jejich režii proběhl celý podvečer a já mohu 
s jistotou říci, že kdo přišel, ten rozhodně nelitoval! 

Ráda bych tímto poděkovala všem, kteří se na přípravě tohoto 
příjemně stráveného odpoledne podíleli. Děkuji puntíkatým členkám 
kulturní komise, hasičům, jejich přátelům i sokolům za jejich zapoje-
ní a úsilí. Děkuji i týmu restaurace SOKOLOVNA U ONDŘEJE, který 
se staral především o pitný režim všech. 

Doufám, že se vám akce líbila, a těším se na další společná setká-
ní.  IRENA PIPIŠKOVÁ

Kohoutí stezka
Jak se nejlépe rozloučit s létem? Pořád-

nou akcí! A tou byla akce s názvem Roz-
loučení s létem, která se uskutečnila 1. září 
u Sokolovny. Součástí programu byla opět 
Kohoutí stezka. 

A kdo jiný by ji připravil, než naši kohouti – 
hasiči a sokolíci, respektive zástupci Sboru 
dobrovolných hasičů Háj u Duchcova a Tě-
lovýchovné jednoty Háj. Ale pozor! Mohlo by 
se zdát, že dva kohouti se budou v jednom 

kurníku hádat. To ovšem není případ našich 
dvou spolků, které mezi sebou skvěle spo-
lupracují. Společnými silami připravili a zre-
alizovali pro děti soutěže na zmiňované Ko-
houtí stezce. Ta byla rozdělena pro děti do 
šesti let (modrá stezka) a děti nad šest let 
(červená stezka). Díky tomuto rozdělení se 
téměř netvořily fronty a vše probíhalo velmi 
hladce. 

Na děti čekaly různé disciplíny – fotba-
lové, turistické, hasičské, dovednostní. Za 
splněné úkoly si mohly děti vyzvednout slad-
ké odměny, které nakoupila obec Háj u Du-

chcova. Pokud se jim navíc podařilo správ-
ně vyluštit tajenku, tak se mohly zúčastnit 
slosování o ceny. No a jelikož spolky, které 
pořádaly Kohoutí stezku jsou také sportovně 
založené, tak cena tomu musela odpovídat. 
Sokol věnoval do jedné kategorie poukáz-
ku v hodnotě 500 Kč na nákup sportovního 
vybavení a ve stejné hodnotě poukázky do 
druhé kategorie věnovali rovněž i hasiči. 

Byla to skvělá akce, skvělá spolupráce 
mezi spolky jednotlivými, ale i spolu s obcí. 

TJ Sokol Háj
SDH Háj u Duchcova
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VZPOMÍNKY

BLAHOPŘEJEME 
JUBILANTŮM:

Červenec
Urbanec Josef
Toth Petr
Maťašová Dorothea
Buřtová Libuše
Richterová Božena
Matoušová Marta

Tomáš Luboš
Makovičková Erika
Prášil Alfred
Mičková Marcela
Bechyňský František
Langer Petra
Schliederová Erika
Hubatá Monika
Přibyl Jaroslav

Srpen
Koliáš Karel
Parthová Miluše
Černá Marie
Votřelová Marie
Kudrnáčková Kateřina
Kovář Jaroslav
Patera Pavel
Smutná Stanislava
Jurča Karol

Září
Valenta Zdeněk
Červenková Dagmar
Meduna Pavel
Lüftner David
Černá Naďa
Vernerová Bohuslava
Šimek Petr
Vaněk Václav
Salát Pavel

Rubešová Štěpánka
Pařezová Jaroslava
Čemeresová Martina

„Po  krátkých  cestách  chodili  jsme  spolu,  na 
dalekou odešla jsi sama.“
Dne 21. 10. 2024 uplynou dva roky, kdy nás 
navždy opustila naše milovaná manželka, 
maminka a dcera Katka ZEMANOVÁ. Za tichou 
vzpomínku děkují manžel Ladislav, syn Kuba, 
dcera Anička, rodiče Miroslav a Jaroslava.

Dne 15.9. 2024 uplyne rok plný bolesti a smutku, 
kdy od nás odešel bez slůvka rozloučení navždy 
náš drahý manžel, tatínek, dědeček 
pan Jiří Vaněk.
S láskou v srdcích stále vzpomínají
manželka Dagmar, synové Jiří, Vlastimil, Martin 
a Marek s rodinami

HODNĚ ŠTĚSTÍ
Pokud se mají dva lidé rádi, nepotřebují k tomu vlastně ani 

žádný papír, žádný obřad. Jenže pro někoho je žádost o roku, 
prstýnek, slavnostní den strávený s rodinou i přáteli naopak 
velmi důležitý. Zkrátka, každý to má jinak i kdyby to mělo být 
„jenom jako“…. 

Velká Gratulace Martinovi a Olče 

Společenská 
kronika
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Zprávy z hasičárny
Na začátek aktuálního čísla bychom rádi zmínili některé zajíma-

vosti o Sboru dobrovolných hasičů Háj u Duchcova. Trenéři a ve-
doucí mládeže u kolektivu mladých hasičů nedostávají žádné finanč-
ní odměny – dělají to za 0 Kč a ve svém volném čase. Náš sbor má 
aktuálně 132 členů. SDH Háj u Duchcova drží český rekord Nejvíce 
osob v požárním útoku z roku 2015 – do útoku se zapojilo 136 osob. 
Díky dobročinné akci Hračky pomáhají aneb Příběh hraček (3 roční-
ky) se už podařilo na nemocné děti vybrat částku 255.757 Kč. Náš 
sbor se už DVAKRÁT stal nejlepším sborem dobrovolných hasičů 
v Anketě dobrovolní hasiči roku 2013 a 2022 v oblasti sever-střed 
Čech. SDH Háj u Duchcova letos slaví 79 let od svého založení. 
Sbor dobrovolných hasičů Háj u Duchcova je 1 kolektiv, 1 skvělá 
parta a rodina skvělých lidí. 

Co se týče sportovní činnosti, tak je určitě třeba vyzdvihnout úspě-
chy družstva dospělých mužů a žen na Tohatsu fire cup 2024, což 
je krajská soutěž v klasických požárních útocích. Jednomu našemu 
družstvu se podařilo do posledního závodu (který se koná 28. září) 
postoupit z celkového 3. místa se 184 body (z celkových 21 druž-
stev ve své kategorii). Nutno zmínit, že v posledním kole postoupí 5 
družstev do tzv. superfinále a náš tým má velké šance, tak mu držte 
palce! Výsledky u ostatních družstev mužů a žen z Háje by mohly 
být určitě lepší. Ale různé náhody a okolnosti se vždy postarají, že 
to nedopadne podle našich představ. Například náročný víkend, kdy 
u nás v Háji pořádáme noční soutěž pro mladé hasiče a hned druhý 
den ráno máme vyrazit na závody, si vybírá svou daň. Nebo přes 
prázdniny je poměrně náročné poskládat tři týmy – 21 závodníků, 
a tak musí různí náhradníci apod. 

A rovněž u dětí kolikrát rozhodnou nešťastné náhody. Na jedněch 
závodech například náš tým prohrál o 27 setin vteřiny. Nebo kvů-

li jednomu špatnému pohybu závodnice družstvo obdrží 60 vteřin 
trestných bodů. U požárního sportu je důležitý každý nejmenší detail 
a každá chybička je hned znát. I tak tuto sezónu hodnotíme velmi 
pozitivně. 

Ohledně naší další činnosti, tak nejnáročnější jistě bylo pořádá-
ní soutěže pro mladé hasiče Noční kohout v požárních útocích 15. 
června. Dbáme o to, aby naše soutěž byla na vysoké úrovni, co se 
týče organizace a podmínek pro soutěžící, a to se nám daří. V tomto 
ohledu je nám velmi nápomocná údržba obce, která nám vždy zajistí 
skvěle posekaný trávník a další materiál, stejně jako obec samotná, 
která podává pomocnou ruku nejen v podobě dotace. 

Další menší akcí, kterou náš sbor uspořádal, byl branný den pro 
ZŠ Hrob 21. června. Naši hasiči připravili pro všechny žáky školy 
soutěž v branném běhu. Začátkem června jsme si zatím symbolic-
ky převzali klíče od nových prostor pro naši mládež a další spolko-
vou činnost. Obec Háj u Duchcova nám poskytla bezúplatně místo 
pro vytvoření naší klubovny. Před prázdninami jsme si ještě zvládli 
s dětmi udělat zajímavé rozlučkové tréninky. Vlastně děti z přípravky 
měly společný trénink se svými rodiči. Ti absolvovali celý trénink, 
tak jak ho mají děti – rozcvička včetně zaběhnutí kolečka, trénování 
požárního útoku po jeho samotném zaběhnutí. Mladší a starší žáci 
si pro změnu užili trénink v pěně a poté si zahráli hasičský fotbal. 
Bylo to moc fajn. 

Děkujeme Nadačnímu fondu Severočeská voda. V dotačním pro-
gramu Rychlá voda byl náš sbor podpořen částkou 14.000 Kč na 
pořízení nových hadic pro sportovní oddíly našeho sboru. 

Akce Noční kohout se mohl uskutečnit díky finanční dotaci od 
obce Háj u Duchcova ve výši 19.000 Kč. Děkujeme. 

KOLEKTIV MLADÝCH HASIČŮ
• 15. června Teplice Mc Donald – O pohár starostky OSH Teplice 
(specifická soutěž) – kategorie přípravka Háj 1. MÍSTO a 6. místo 
(celkem 9 družstev). V kategorii mladších žáků Háj 4. a 8. místo 
(celkem 9 družstev). Kategorie starších žáků Háj 5. místo (celkem 
5 družstev). 
• 15. června Háj u Duchcova Noční Kohout (požární útoky) – v ka-
tegorii mladších žáků Háj 3. MÍSTO a 6. místo (celkem 7 družstev), 
v kategorii starších žáků Háj 2. MÍSTO (celkem 4 družstva). 
• 22. června Bílina Pohádkový hasič (branný běh) – v kategorii pří-
pravka Háj 2. MÍSTO (celkem 9 družstev), v kategorii mladších žáků 
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(Pokračování na následující straně)

Háj 6. místo (celkem 12 družstev), v kategorii starších žáků Háj 3. 
MÍSTO (celkem 3 družstva). 
• 7. září Hostomice (požární útok a štafeta 4x60m) – v kategorii pří-
pravka Háj 1. MÍSTO (celkem 5 družstev), kategorie mladších žáků 
Háj 4. místo (celkem 12 družstev), kategorie starších žáků Háj 3. 
MÍÍSTO (celkem 6 družstev). 
MUŽI A ŽENY
• 22. června Bílina Pohádkový hasič (branný běh) – Háj muži a ženy 
3. MÍSTO (celkem 10 družstev). 
• 5. července Štrbice (požární útoky) – Háj muži 7. místo, Háj ženy 
7. místo. 
• 7. září Hostomice (požární útoky) – Háj muži 2. MÍSTO (celkem 6 

družstev), Háj ženy neplatný pokus. 
TOHATSU FIRE CUP 2024
• 16. června Libouchec – I. kategorie (nad 35 let) Háj 13. místo (cel-
kem 14 družstev družstev), II. (věk neomezeně) kategorie Háj M 3. 
MÍSTO a Háj C 19. místo (celkem 19 družstev). 
• 7. července Vědomice – I. kategorie (nad 35 let) Háj 10. místo (cel-
kem 13 družstev), II. kategorie (věk neomezeně) Háj M 2. MÍSTO 
a Háj C 6. místo (celkově 18 družstev). 
• 13. července Horní Podluží – I. kategorie Háj 12. místo (celkem 
13 družstev), II. kategorie Háj M 6. místo Háj C nebylo poskládáno 
z důvodu dovolených (celkem 14 družstev). 

Jakub Šimek, SDH Háj u Duchcova

Turistická akce 
KREISCHA V HÁJI

se měla letos konat v sobotu 14.9. a byla nakonec po vzájemné 
dohodě organizátorů obou obcí a na různá doporučení složek, které 
bedlivě sledovaly a upozorňovaly na nepříznivý vývoj počasí  z r u š 
e n a.  Za uplynulá desetiletí se tak stalo vůbec poprvé a náhradní 
termín německý partner nenalezl.

ŠKODA, budeme si tedy muset nechat připravený program 
pravděpodobně na podzim roku příštího. V plánu jsme měli návštěvu 
mosteckého „přesunutého“ kostela Nanebevzetí Panny Marie 
s krátkou komentovanou prohlídkou. Následovat měla vyhlídková 
trasa kolem nově vzniklého jezera Most a potom obídek a společná 
zábava v Sokolovně….  I.P.

V letošní sezóně došlo k velkým změnám v klubu 
Nejdříve začneme trenérským štábem. 

Máme nového trenéra Miroslava Steige-
ra, kterému pomáhá Martin Staněk jakožto 
předseda. Co se týče manažerských věcí 
tak k Markovi Jobovi se přidal Michal Kubá-
sek.

Chceme především poděkovat našim 
sponzorům : OBEC HÁJ U DUCHCOVA, 
INSTALACE ZT s.r.o., POMNÍKY GER-
HARD, 3J OSEK, VATHO s.r.o. VLASTI-
MIL ŠMEJKAL, STANISLAV a RADEK 
KORNOVI

Teď přejdeme k týmu, došlo k větší obmě-
ně hráčů. Vyřadili se neaktivní hráči z osob-
ních nebo zdravotních důvodů a připojili se 
noví. 

Odchody - Radek Ďuriš, Daniel Sláma, 
Ondřej Novák, Pavel Gajarský, Aleš Pop.

Příchody - Stanislav Kubásek, Milan Ger-
hard, Šimon Krippner, Nikola Krippner, Mar-
tin Měšťanek, Petr Rys, Radek Guttmann, 
Josef Müller ml., Petr Štainz.

V přípravě tým zajížděl na celodenní turnaj 
do Bynovce u Děčína, kde sehrál 3 utkání 
a skončil na 3. místě. Turnaj byl v náročném 
počasí. Tým se pomalu sehrával a celkový 
dojem byl moc dobrý.

Výsledky : FK Bynovec : TJ Sokol Háj 
2:1p., TJ Sokol Háj: TJ Heřmanov 1:5, FK 
Dolní Poustevna : TJ Sokol Háj 2:6. 



ROZPIS PODZIM 2024 

 

 
T. J. SOKOL HÁJ  

Domácí Hosté Termín Den Kolo 
Ohníč B Háj 17.08  NE 2. 

Háj Hostomice B 24.08 SO 3. 
Duchcov B Háj 31.08 SO 4. 

Háj Braňany 07.09.  SO 5. 
Obrnice Háj 14.09. 15:00 SO 6. 

Háj Louka 21.09. 17:30 SO 7. 
Hrobčice Háj 28.09. 15:00 SO 1. 

Háj Hrobčice 06.10. 15:00 NE 8. 
Háj Ohníč B 12.10. 15:00 SO 9. 

Hostomice 
B Háj 20.10. 15:30 NE 10. 

Háj Duchcov B 26.10. 14:30 SO 11. 
Braňany Háj 02.11 14:00 SO 12. 

Háj Obrnice 10.11. 14:00  NE 13. 
Louka Háj 16.11. 15:00 SO 14. 

Více na Facebooku nebo na www.sokolhaj.cz   
FANDI S HÁJEM 
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Pořadí:
1.FK Bynovec 
2.TJ Heřmanov 
3.TJ Sokol Háj 
4.FK Dolní Poustevna 

V Generálce před sezónou jsme zajížděli do nedalekých Hosto-
mic, kde jsme si zahráli proti novému tamnímu béčku. Zápas byl 
pro nás důležitý pro sehrání týmu a výkopem připravený na sezónu. 
Zkusili se nové věci. Na výsledku až tak nezáleželo.

FK Hostomice B : TJ Sokol Háj 2:6

Na první mistrovské utkání jsme zajížděli do Ohníče. Tým byl 
skvěle připravený, což na výkonu bylo vidět. Tým hrál skvěle, jeden 
bojoval za druhého a všechny tři body jsme vezli domů do Háje.

 
Ohníč B : TJ Sokol Háj 1:2 (0:1) 
Góly - Petr Štainz 2x.

Ve druhém kole jsme u nás poprvé přivítali FK Hostomice B, byl to 
náš první domácí zápas. Kluci se chtěli pořádně předvést, povedlo 
se. Po dlouhých letech se nám podařilo vstřelit dvouciferné číslo. 
Kluci měli zápal a chuť bojovat i přes náročné počasí. 

 
TJ Sokol Háj : FK Hostomice B 10:0 (6:0) 
Góly - Milan Gerhard 3x, Petr Štainz 2x, Vlastimil Šmejkal 2x, 
Tomáš Peschke 1x, Michal Kubásek 1x, Jiří Polcar 1x.

Ve třetím kole jsme hned narazili na derby s Duchcovem B. Zápas 
to byl pěkný. Hajští měli první poločas více šancí, ale bohužel se jim 
gól dát nepovedlo. Druhý poločas už týmu docházeli síly a Duchcov 
proměňoval své šance po našich chybách. Kluci se rozhodně nemají 
za co stydět, nechali na hřišti úplně vše.

 
Duchcov B : TJ Sokol Háj 3:1 (1:0)
Góly - Ondra Kamínek 1x

Ve čtvrtém kole jsme doma přivítali SK Fotbal Braňany. Fotbal to 
pro oko diváka nebyl zrovna pohledný, ale měli jsme více ze hry. 
Vázla nám konečná kombinace a nemohli jsme se pořádně dostat 
do zakončení. V konečném výsledku jsme vyhráli. Chtěli bychom 
vyzdvihnout krásný gól který dal Jiří Blažejovský a gólmana Petra 
Ryse, bez kterého by body nezůstaly doma.

TJ Sokol Háj : SK Fotbal Braňany 2:1 (1:1)
Góly - Jiří Blažejovský 1x, Petr Štainz 1x

Bohužel musíme oznámit i špatné zprávy. Z hlubokým zármutkem 
Vám musíme oznámit, že nás opustil bývalý dlouholetý hráč a fa-
noušek TJ Sokol Háj, pan Alois Mutl. Legenda Hajského fotbalu.

Všem pozůstalým přejeme upřímnou soustrast, cítíme s Vámi 
v těchto těžkých chvílích. 

Před zápasem s SK Fotbal Braňany jsme uctili památku legendě 
minutou ticha. Zpracoval Michal Kubásek 

Milí přátelé jógy,
s radostí vás zvu na pravidelné lekce jógy, které se nově konají 

každý čtvrtek odpoledne od 17ti hodin na sále v Sokolovně. Lekce 
jsou vhodné pro všechny, bez ohledu na věk či zkušenosti. Společně 
se budeme podporovat a pracovat na zlepšení flexibility, síly, 
rovnováhy a celkové pohody.
Kdy: Každý čtvrtek odpoledne, zatím od 17ti hod.
Kde: Sokolovna/sál
Pro koho: Pro všechny, kdo chtějí objevit kouzlo jógy a zlepšit své 
tělo i mysl 

Nezapomeňte si přinést pohodlné oblečení a podložku na cvičení. 
Vstupné je jen symbolické: Kč 50,-. Těšíme se na vás!

Namaste ANTONÍNA


